



SEAL KING



**Tamper
Evident
Security
Tapes**



TOTAL TRANSFER / 全轉移型

Leave messages on surface after removal. Suitable for cardboard boxes, paper packages and paper envelopes.

撕開後膜面會浮現字跡或圖案，膠全部移轉至被貼物上。適用於不重覆使用之各種紙箱及包裹。



PARTIAL TRANSFER / 半轉移型

Leave partial messages on surface after removal. Suitable for plastic, filmic packaging, glossy paper and corona treated PE bags.

撕開後膜面會浮現字跡或圖案，部份膠轉移到被貼物上。適用於不重覆使用之光面紙材、表面處理過之PE袋以及塑膠類製品。



NON-TRANSFER / 不轉移型

Leave no message on surface after removal. Suitable for metals, glass and high surface energy plastics.

撕開後膜面會浮現字跡或圖案，膠不會轉移到被貼物上。適用於金屬烤漆、玻璃或亮面塑膠外箱。



Our management system is certified according to the standards ISO 9001 and ISO 14001.

Tamper Evident Bag-sealing Tapes

(Duty-free bags)



Seal King security bag-sealing tapes are suitable for plastic, filmic packaging and corona treated PE bags. After peeling off, adhesive and void messages will be partially transferred to applied surface and partially remained on carrier.

王佳保密封口膠帶，適用於塑料、薄膜包裝和經表面處理後之PE袋。撕開後，膠和警語將部份轉移到封口處。

**Premium single-sided
(Cold & Heat Resistant)**

SK-10
SK-20 (-40°C~+80°C)

Double - sided

BR-12404M-1
BR-15804M
BR-30804M

No adhesive

SK-50



Partial Transfer Type (Single Sided)

	COLOR	FINISH		SUITABLE FOR		COLD & HEAT RESISTANT
		GLOSS	MATT	DUTY FREE BAGS	TRANSIT, CASH AND COURIER BAGS	
SK-10		✓		✓	✓	✓
SK-20			✓	✓	✓	✓

Partial Transfer Type (Double Sided)

BR-12404M-1				✓	✓	
BR-15804M				✓	✓	
BR-30804M				✓	✓	

Partial Transfer Type (No Adhesive)

SK-50			✓	✓	✓	
-------	--	--	---	---	---	--

Customized color available



Tamper Evident Labels

Tamper evident labels are suitable for die-cut and commonly used on cosmetic, hygienic or medical products being sold as they provide clear proof that the products have not been opened.

三款保密標籤適用於各類物品，提供產品已被開啟之明確證明。



Non-transfer Type

	COLOR	FINISH			SUITABLE FOR				PRINTABLE	COLD&HEAT RESISTANT	FLUORESCENCE POSSIBLE
		GLOSS	SEMI-GLOSS	MATT	UNCOATED PAPER/CARTON	METAL/GLASS	GLOSSY PAPER	PE BAGS*			
SK-68	CLEAR	✓				✓			✓		✓
SK-88				✓		✓			✓		✓
SK-D8	+ CLEAR	✓				✓			✓	✓	
SK-N8				✓		✓			✓	✓	

Total Transfer Type

SK-75		✓			✓		✓		✓		
SKH-84				✓	✓		✓		✓		
SKN-3507	CLEAR	✓			✓		✓		✓		✓

Partial Transfer Type

SK-21				✓			✓	✓	✓	✓	
SK-8151				✓			✓	✓	✓		
SK-61	+ CLEAR	✓					✓	✓	✓		✓
SK-81				✓			✓	✓	✓		

Customized color available

Tamper Evident Packing Tapes

Ideal for securely packing and sealing goods for shipments. Strong, reliable and efficient. Suitable for cardboard boxes, paper packages, paper envelopes and pallet stretching wraps. Moreover, the void message and the top printing can be customized to meet your need.

王佳保密防拆膠帶為您的貨品在運輸過程中提供多一層額外的保護。適用於紙箱、紙盒、信封和棧板膜包裝。同時可依您的需求提供客製化顯跡和印刷服務。

All of our tamper evident packing tapes can be applied with either hand dispenser or automatic packaging machine. The maximum machine roll length available is 500mtr.

王佳密封箱膠帶皆可用於手動膠台及自動包裝機。膠帶最大長度為 500米/卷。





Non-transfer Type

	COLOR	FINISH	SUITABLE FOR			TOP PRINT	STANDARD NUMBERING	STANDARD PERFORATION	COLD & HEAT RESISTANT
		GLOSS	PAPER/ CARTON	METAL/ GLASS	STRETCH WRAP				
SK-69		✓		✓		✓	✓	✓	

Total Transfer Type

SK-66		✓	✓			✓	✓	✓	✓
SK-77		✓	✓		✓	✓	✓	✓	
SK-96		✓	✓			✓	✓	✓	

Customized color printing & void message available

Security ESTAPE



Examples

Sealing paper containers, food tray boxes, package boxes.
密封於紙容器、便當盒、包裝盒

Applications

It can be applied on "to-go box", "doggy bag", "paper bag", "envelope", "archive bag"...etc.
適用於外帶餐盒, 紙袋, 信封, 檔案袋, 各式包裝……等。

Advantages

Easy to peel. No tools needed.
直接抽取, 快速便利。



Examples - Package Sealing



	Size				Color
	Length(mm)/PC	Width(mm)/PC	Stack	PCS/Roll	
Security ESTAPE	55 / 70	15	16	480	
		19	13	390	
		25	10	300	
		30	8	240	

* 30 PCS per stack.

* Customized printing available.



SEALKING

SEAL KING IND. CO., LTD

**14F-2, NO.888, JING GUO ROAD,
TAOYUAN CITY 330063, TAIWAN**

T /+886-3-3265522 F /+886-3-3177282

E/ sales@sealking.com.tw

W/ www.sealking.com.tw

